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Szanowna Pani Prezydent, 
w ubiegłą sobotę w dniu 10 sierpnia na platformie FaceBook zamieściła Pani odpowiedź/komentarz 
na zapytanie jednej z mieszkanek dotyczącego obarczenia kosztami ochrony marszu równości: 
„uprzejmie odpowiadam, że powinny być wystawione na tych, przez których policja musiała tam być, 
czyli na agresywnych kontrmanifestantów”. Niniejsze stwierdzenie pokazuje hipokryzję Pani 
Prezydent z uwagi na fakt, iż 20 listopada 2022r. w czasie obecności Prezesa PiS Jarosława 
Kaczyńskiego w Gliwicach razem z innymi działaczami Koalicji Obywatelskiej tańczyła Pani wokół kina 
Amok. Działalność zwykłej radnej Katarzyny Kuczyńskiej-Budki spowodowała ogromne zwiększenie 
obecności Policji podczas spotkania. Wtedy nie zwracała Pani uwagi na koszty ochrony wydarzenia, 
a teraz chce Pani przerzucić koszty na gliwiczan, którzy przyszli sprzeciwić się sprowadzaniu przez 
Panią do naszego miasta lewicowej ideologii LGBT+. 
 
W związku powyższym zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 
 

1. Czy i kiedy pokryła Pani koszty zabezpieczenia policji w dniu 20 listopada 2022 roku? 
2. Czy i kiedy poniesie Pani koszty zaangażowania policji w dniu 10 sierpnia 2024 roku? 
3. Jakie koszty poniosło miasto w związku z marszem równości w Gliwicach (w tym udziału Straży 

Miejskiej)? 
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